



إعلان شركة الخطوط السعودية للتمويل عن النتائج المالية الأولية للفترة المنتهية في ٣٠-٠٦-٢٠٢٠م
(ستة أشهر)

Saudi Airlines Catering Co. announces its Interim Financial Results for the Period Ending on 30-06-2020 (Six Months)

Element List	Current quarter	Similar quarter for previous year	%Change	Previous Quarter	%Change
Sales/Revenue	113.1	544.5	-79.229	452.7	-75.017
Gross Profit (Loss)	-40.7	192.7	-121.121	119.2	-134.144
Profit (Loss) Operational	-128.0	134.0	-195.522	34.9	-466.762
Net Profit (Loss) after Zakat and Tax	-143.8	117.1	-222.801	15.6	-1,021.795
Total Comprehensive Income	-143.8	117.1	-222.801	15.6	-1,021.795
All figures are in Million Saudi Arabia, Riyals					

Element List	Current Period	Similar period for previous year	%Change
Sales/Revenue	565.9	1066.2	-46.924
Gross Profit (Loss)	78.5	384.6	-79.589
Operational Profit (Loss)	-93.0	255.4	-136.413
Net Profit (Loss) after Zakat and Tax	-128.2	220.6	-158.114
Total Comprehensive Income	-128.2	220.6	-158.114
Total Share Holders Equity (after Deducting Minority Equity)	1064.5	1295.0	-17.799
Profit (Loss) per Share	-1.56	2.69	-157.993

Accumulated loss	Capital	Percentage %
0	SAR 820,000,000.00	0

Element List	Explanation	الإيضاحات
Increase (Decrease) in Net Profit for Current Quarter Compared to the Same Quarter of the Previous Year is Attributed to	Main reason for the decrease in net profit was the disruption of the business activities due to pandemic outbreak which resulted in lower sales by -79.2%, the fixed cost remained the same and AR provision increased by MSAR 18.1	يعود السبب الرئيسي لانخفاض صافي الربح إلى تعطل العمليات التجارية بسبب جائحة فيروس كورونا (كوفيد - ١٩) وتفضيه مما أدى إلى انخفاض المبيعات بنسبة ٧٩.٢٪ إضافة لارتفاع مخصص الديون المشكوك في تحصيلها مقابل الذمم المدينة بمبلغ ١٨.١ مليون في حين أن التكاليف الثابتة لم تتغير.
Increase (Decrease) in Net Profit for Current Quarter Compared to the Previous Quarter is Attributed to	Main reason for the decrease in net profit was the decrease in sales by -75.0% due to disruption of business activities whereby Q2 witnessed minimal activities under In-flight division. First two months of Q1 had seem normal business activity levels. AR provision increased MSAR 6.4 and the fixed cost remained the same	يعود السبب الرئيسي لانخفاض صافي الربح هو تعطل العمليات التجارية بسبب جائحة فيروس كورونا (كوفيد - ١٩) وتفضيه مما أدى إلى انخفاض المبيعات بنسبة ٧٥.٠٪ حيث شهد الربع الثاني الحد الأدنى من أنشطة التمويل الجوي بينما أول شهرين من الربع الأول شهدت نفس مستويات أنشطة العمليات التجارية العادية وارتفع مخصص الديون المشكوك في تحصيلها مقابل الذمم المدينة بمبلغ ٦.٤ مليون في حين أن التكاليف الثابتة لم تتغير.

Element List	Explanation	الإيضاحات
Increase (Decrease) in Net Profit for Current Period Compared to the Similar Period of the Previous Year is Attributed to	Main reason for the decrease in net profit was the decrease in sales by -46.9% due to disruption of business activities even though the first two months of Q1 had seem normal business activity levels. AR provision increased MSAR 33.3 and the fixed cost remained the same.	يعود السبب الرئيسي لانخفاض صافي الربح هو تعطل العمليات التجارية بسبب جائحة فيروس كورونا (كوفيد - ١٩) وتفشيته مما أدى إلى انخفاض المبيعات بنسبة -٤٦,٩٪ على الرغم من أن أول شهرين من الربع الأول شهدت نفس مستويات أنشطة العمليات التجارية العادية وارتفع مخصص الديون المشكوك في تحصيلها مقابل الذمم المدينة بمبلغ ٣٣,٣ مليون في حين أن التكاليف الثابتة لم تتغير.
Type of the external auditor's opinion	Unmodified opinion	الرأي غير المعدل
External auditor's report containing reservation	None	لا يوجد
Reclassifications in quarter financial result	None	لا يوجد
Additional Information	The Company have incurred losses during the period ended on 30 June 2020G amounting to MSAR. -128.2, which represents -12.0% of the net assets of the company amounted to MSAR. 1,064.5 according to the Interim Financial Statements as of at 30 June 2020G, these incurred losses represent -16.3% of the company's gross profit amounted to MSAR. 786.9 according to the annual audited financial statements for the year 2019G, besides, the losses incurred during the period ended on 30 June 2020G represent -5.9% of the company's total revenues MSAR. 2,156.3 according to the annual audited financial statements for the year 2019G.	تكبدت الشركة خلال الفترة المنتهية في ٣٠/٠٦/٢٠٢٠م خسائر بلغت -١٢٨,٢ مليون ريال ما يمثل -١٢٪ من صافي أصول الشركة والمقدرة بمبلغ ١,٠٦٤,٥ مليون ريال وفقاً للقوائم المالية الأولية للفترة المنتهية في ٣٠-٠٦-٢٠٢٠م، هذا وتمثل هذه الخسائر ما نسبته -١٦,٣٪ من إجمالي الربح المقدر بمبلغ ٧٨٦,٩ مليون ريال وفقاً للقوائم المالية السنوية المراجعة لعام ٢٠١٩م، إلى جانب ذلك فإن الخسائر المتكبدة خلال الفترة المنتهية في ٣٠/٠٦/٢٠٢٠م تمثل ما نسبته -٥,٩٪ من إجمالي إيرادات الشركة البالغة ٢,١٥٦,٣ مليون ريال وفقاً للقوائم المالية السنوية المراجعة لعام ٢٠١٩م.